
Agenda Algemene Leden Vergadering (ALV) donderdag 12 mei 2022 

 

1. Opening en vaststelling agenda  

2. Mededelingen  

3. Ingekomen stukken 

4. Notulen Algemene Ledenvergadering 24 november 2021 

5. Jaarverslag 2021-2022 

6. Financieel verslag 2021-2022 door de penningmeester  

7. Verslag kascommissie  

8. Decharge bestuur  

9. Bestuursverkiezing  

10. Benoeming kascommissie  

11. Begroting 2022-2023 door de penningmeester  

12. PR-zaken  

13. Trainerszaken  

14. Wintersportreizen  

15. W.v.t.t.k.  

16. Rondvraag  

17. Sluiting  

ad punt 6 Vragen over financiën kunnen vóór 5 mei a.s. schriftelijk ingediend worden bij de 
penningmeester via koendert.hofman@gmail.com of Jacobijnestraat 48, 2011 TH Haarlem  

ad punt 9 • Koen Hofman, penningmeester, treedt af na 6 jaar statutaire termijn en is niet    
herkiesbaar  

• Kees Warmerdam treedt af na 6 jaar statutaire termijn en is niet herkiesbaar (momenteel 
statutair demissionair). Hij stelt zich beschikbaar als vrijwilliger voor de functies 
Ledenadministrateur en Webmaster.  

• Het interim-bestuur stelt als nieuw bestuur voor de volgende personen: -  

Voorzitter: Hans Hoogeveen   

Penningmeester: Kees Ligterink   

Secretaris: Rieteke van Zalen-Sprock  

Trainerszaken: Henk van Ameijde 

 



Notulen ALV 22 mei 2022 

 

1. Opening: om 20.00 uur opent de voorzitter Hans Hoogeveen de vergadering. 
2. Mededelingen: geen opmerkingen. 
3. Ingekomen stukken: geen 
4. Notulen: geen opmerkingen. Het accent ligt op het doel van de club, we hoeven niet naar de 

olympische spelen in Peking, maar we zijn een sportclub waar we met z’n allen in beweging 
zijn. 

5. Jaarverslag 2021 2022: bij 2 punten wordt stilgestaan: 1e het ledenaantal en de teruggang.   
2e wat hebben we als interim-bestuur gedaan.  
Vanaf 24 november zijn we aan de gang gegaan met de kernwoorden van de vereniging: 
verantwoord, veilig en gezellig sporten. Er zijn veel gesprekken geweest met leden en 
trainers. Er was een bijeenkomst in “de stinkende emmer” met de trainers. Als interim-
bestuur hebben we gezegd dat we een streep trekken, niet meer naar het verleden kijken 
maar uitsluitend nog naar voren kijken. Uiteindelijk ging iedereen hierin mee en zijn we vol 
goede moed begonnen.   

6. Financieel verslag: Koen Hofman geeft een korte toelichting. Corona heeft veel invloed 
gehad. Toen we weer begonnen waren er gemiddeld (max) 13 mensen. Dit gold voor de 
zomer. In de winter waren er gemiddeld 20 mensen. Verlies in de zomer naast winst in de 
winter. De vereniging heeft te lijden gehad van corona maar ook van de perikelen in de 
voormalige 2 besturen.  Door de bescheiden uitgaven van afsluiting etc. is er financieel iets 
overgehouden na deze 2 jaar. Alle afrekeningen zijn gedaan en vallen mee. Opgenomen is 
3.000 euro voor nieuwe kleding voor de trainers. Hier wordt inmiddels aan gewerkt. Verder 
zijn hierover geen opmerkingen. 

7. Verslag kascommissie: Het financieel verslag is goedgekeurd. 
8. Decharge bestuur: De aftredende interimbestuursleden krijgen bloemen. 
9. Bestuursverkiezing: Aangezien er weer nieuwe energie zit in de club hebben 3 van de 4 leden 

van het interimbestuur zich opnieuw beschikbaar gesteld voor het volgende bestuur. Dit 
aangevuld met een penningmeester geeft weer een volledig bestuur die er zin in heeft. 
Iedereen stelt zich voor. Alle bestuursleden zijn al jaren actief bij de vereniging en hebben 
hun sporen verdiend bij één of meerdere bestuursfuncties. Bij handopsteking wordt het 
nieuwe bestuur gekozen. Hans Hoogeveen Voorzitter, Kees Ligterink penningmeester, 
Rieteke van Zalen-Sprock secretaris, Henk van Ameijde sport en trainingszaken.                     
De korte termijn focus van het nieuwe bestuur is “huis op orde”en het laten beklijven van de 
in gang gezette verandering. 

10. Benoeming kascommissie: Hetzelfde als afgelopen jaar: Marcel van Wonderen en Ester 
Oprinsen en reserve Inge van Zwaaij 

11. Begroting 2022-2023. Kees Ligterink (penningmeester) geeft een toelichting op de begroting. 
Er zijn geen vragen. 

12. Pr-zaken: Rieteke van Zalen (secretaris) geeft een bloemlezing over alle acties die zijn 
ondernomen in het verleden. Uiteindelijk heeft dit erg weinig opgeleverd. Het nieuwe 
bestuur gaat er opnieuw mee aan de slag op een meer professionele manier. Theo Loth is de 
aangewezen persoon om dit professioneel aan te pakken, samen met een actieteam van 
vrijwilligers. Er zal regelmatig een update worden gegeven van de vorderingen.  

13. Trainerszaken: Henk van Ameijde (sport en trainingszaken) legt uit wat er voor de nabije 
toekomst op het programma staat. Een nieuwe opzet van het rooster maken. Een trainer 
regelt zelf vervanging als hij/zij verhinderd is. Nieuwe kleding voor de trainers. Een EHBO-



cursus wordt aan de trainers aangeboden maar ook aangeboden aan de leden. Opleiding van 
nieuwe trainers heeft eveneens aandacht. De vergadering applaudiseert voor de trainers. 
Vraag: gaan jullie ook weer van trainer wisselen. Hier zijn we mee bezig. In principe wel, 
maar de trainingen moeten wel op elkaar afgestemd worden.  

14. Wintersportreizen: Voorlopig worden deze niet georganiseerd. 
15. W.v.t.t.k. Een nieuwe naam van KennemerRand wordt ter overweging gegeven. Het 

aanbieden van kadobonnen voor nieuwe leden wordt als idee meegegeven. 
16. Rondvraag: geen opmerkingen. 
17. Sluiting: Om 21.40 uur wordt de vergadering gesloten. 


